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Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej  
Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 12 stycznia 2022 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 12 stycznia 2022 r. zaplanowane 

zostało w  formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłana została ramowa 

agenda spotkania, protokół z poprzedniego posiedzenia oraz materiały dotyczące 

uchwalonych na poprzednim posiedzeniu zmian w programach studiów. 
 

 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 12 stycznia 2022 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Podczas posiedzenia nieobecni byli: 

 
- dr Maria Ogonek 
 
- dr hab. Sebastian Skuza 
 
- dr Tadeusz Koźniewski 
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__________________________________________________________________________ 
 
Agenda posiedzenia:  
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 
3. Zmiany w programach studiów - podsumowanie. 
 
4. Dyskusja w sprawie przygotowania sprawozdania z procesu dyplomowania 
za rok akademicki 2020/21. 
 
5. Odbywanie studiów w trybie Indywidualnej Organizacji Studiów (IOS). 
 
6. Sprawy różne.  

___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 16  osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 
Ad 2. 
 
Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 15 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 
Ad 3. 
 

 W punkcie trzecim Prodziekan dr Gadowska-dos Santos powróciła do 

poruszanej wcześniej kwestii zmian w programach studiów. Jedną ze zmian było 

zaktualizowanie opisu praktyk, który został inkorporowany do wszystkich programów. 

Oznaczało to konieczność przygotowania jednolitych wniosków dla wszystkich 

programów. W toku prac udało się zidentyfikować i poprawić wiele błędów i nieścisłości 

z poprzednich wersji wniosków. Przygotowane wnioski zostały wysłane do Biura 

Innowacji Dydaktycznych. Prodziekan dr Gadowska-dos Santos wyraziła nadzieję, że 

udało się usunąć z wniosków większość błędów. Dokonano też zmian merytorycznych 

w programach EM i FPiP na I stopniu oraz QF i IiE na II stopniu. Prodziekan dr 
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Gadowska-dos Santos oczekuje obecnie na informację zwrotną dotyczącą wniosków. 

Prac nad programami nie należy jednak uznać za ukończonych. Pojawiła się 

konieczność podjęcia dyskusji nad zmianami dotyczącymi przedmiotów wspólnych dla 

wszystkich kierunków. Kolejne wnioski muszą zostać opracowane do końca grudnia 

2022 roku. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Paweł Sakowski 

- dr Przemysław Kusztelak 

 
Ad 4. 
 
W punkcie czwartym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos omówiła kwestię 

sprawozdania z procesu dyplomowania za rok akademicki 2020/21. Zgodnie z 

uchwałą URK istnieje konieczność monitorowania procesu dyplomowania. 

Analizowane mają być recenzje, oceny, pytania egzaminacyjne i to czy i w jakim 

zakresie były wprowadzone działania naprawcze. W roku 2022 RD WNE ma 

obowiązek po raz pierwszy przedstawić oficjalny raport za rok akademicki 2020/21. W 

ramach przygotowań do procesu monitorowania procesu dyplomowania sporządzono 

już raport za rok 2019/20. Prodziekan dr Gadowska-dos Santos zaproponowała, by w 

proces przygotowania raportu włączyło się tym razem więcej osób i poprosiła członków 

posiedzenia o podzielenie się opinią na ten temat. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Przemysław Kusztelak 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Dagmara Mycielska  

- dr Marcin Chlebus 

- dr hab. Agnieszka Kopańska, prof. UW 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr Aneta Dzik-Walczak 
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Ad 5. 
 
W punkcie piątym Prodziekan dr Gadowska-dos Santos omówiła kwestię 

Indywidualnej Organizacji Studiów (tzw. IOS). Zasady przyznawania IOS określone są 

w paragrafie 26 Regulaminu Studiów na UW. Decyzję o przyznaniu IOS podejmuje 

Kierownik Jednostki Dydaktycznej, który może wskazywać określone zasady 

odbywania IOS. Indywidualna organizacja studiów obejmuje: indywidualny program 

studiów realizowany we współpracy z opiekunem naukowym, indywidualny plan 

studiów, indywidualny tryb i termin zaliczania przedmiotów lub indywidualny tryb 

studiowania przeznaczony dla studentów z niepełnosprawnością lub z chorobą 

przewlekłą. Prodziekan dr Gadowska-dos Santos zwróciła się do obecnych na 

posiedzeniu RD o opinię na temat tego, co dokładnie może być zaoferowane 

studentom w zakresie IOS. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Przemysław Kusztelak 

- dr hab. Leszek Wincenciak 

 

 

Ad 6. 
 
W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 
 
- prowadzenie na WNE zajęć przez p. mgr Monikę Piosik, 

- organizacja sesji zimowej na WNE,  

- nowelizacja zarządzenia nr 120 Rektora UW z 5 czerwca 2020 w sprawie składania 

pracy dyplomowej i przeprowadzania egzaminu dyplomowego w trybie zdalnym, 

- dalsze prace nad zmianami w programach studiów. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
- dr hab. Anna Białek-Jaworska 
- dr Marcin Chlebus 
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- Hanna Firkowska 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr Dagmara Mycielska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 
 

/Protokół sporządziła Paulina Bujalska/ 


